
ZAPISNIK SA 1. SJEDNICE GRADSKOGA VIJEĆA GRADA 
CRIKVENICE ODRŽANE DANA 14. srpnja 2009. godine u 
19,00 sati U PROSTORIJAMA GRADSKE VIJEĆNICE U 

CRIKVENICI 
 

 Nazočni članovi Gradskog vijeća:  Predrag Antić, dr.med.Danijel 
Buljević, Ratko Đeneš, Kazimir Ferenčić   dipl.iur., Tomislav Gelemanović, Lovorko 
Gržac, ing., Božica Kostanjšek, Robert Košuljandić,  Boris Lovrić, Damir Lončarić, dr. 
sc. Dragan Magaš, Dino Manestar, Robert Josip Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić,  
Dragan Stojčić, Igor Posarić, dipl.ing. 

 Osim vijećnika, sjednici su nazočni: gradonačelnik Damir Rukavina,  
dipl.ing., zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, Ranko Brnčić, predsjednik 
Savjeta mladih Maro Car, predstojnica Ureda Grada Melanija Milat-Ružić, dipl.iur., 
stručna savjetnica za pravna pitanja - Jasminka Citković dipl.iur., stručna suradnica za 
promidžbu i odnose s javnošću – Denisse Mandekić Krajišnik prof., stručna 
referentica za pripremu sjednica - Dubravka Pobor, pročelnik Upravnog odjela za 
javne potrebe mr. sc. Damir Gašparović,  stručna savjetnica za financije mr. sc. Jasna 
Perhat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i zaštitu okoliša Ivan 
Petrinović, stručni savjetnik za prostorno planiranje Vjekoslava Glavan dipl. ing., 
predstavnici medija. 
  

Predsjednik Gradskog vijeća dr. sc. Dragan Magaš otvorio je  sjednicu 
Gradskog vijeća Grada Crikvenice i pozdravio nazočne. 

 
Aktualni sat 
 
 Robert Košuljandić postavlja pitanje da li će se poduzeti zakonske radnje u 
svezi nepropisnog odlaganja smeća, te apelira na građane da prijavljuju prekršitelje. 
Drugo pitanje je kada i da li će biti otvorenje trga ispred Gradske čitaonice u 
Crikvenici. Gradonačelnik odgovara da se apelira na svijest građana  te da za 
poduzimanje zakonskih radnji treba na licu mjesta utvrditi prekršitelje. Bez obzira na 
to, smeće se mora odmah ukloniti. Kada se radi o trgu ispred čitaonice u Crikvenici 
radove je izvodio MTG , a još nije izvršena primopredaja. Sa izvođačima su utvrđeni 
nedostaci : spoj oborinske kanalizacije na fekalnu te lokvice koje ostaju nakon kiše 
na trgu, kod Hygije nema cirkulacije vode i nije projektno riješena na najbolji način. 
Kada se uklone nedostaci biti će izvršena primopredaja. 
 Igor Posarić postavlja pitanje da li gradski forum može ponovo saživjeti i 
profunkcionirati i da li se materijal za sjednice Gradskog vijeća može dostavljati 
putem elektronske pošte. Drugo se pitanje odnosi na primopredaju vlasti odnosno na 
stanje na računu kao i na dostavljanje izvješća o stanju u prostoru zato jer je 
zajednička predizborna poruka bila i izmjena planske dokumentacije. Melanija Milat 
Ružić, predstojnica Ureda Grada, obrazložila je iz kojih se  razloga ukinuo gradski 
forum naglašavajući da su nepotpisani posjetioci foruma zadirali u privatne živote 
ljudi koji su obnašali određene funkcije, a cenzura nije postojala. Ukoliko se isto želi 
ponovno uvesti treba utvrditi nova pravila. Kada se stvore tehnički i informacijski 
uvjeti od same dvorane u kojoj se održavaju sjednice i kada svi gradski vijećnici budu 
informatički opremljeni materijal će se dostavljati putem elektronske pošte. 
Gradonačelnik odgovara da treba  analizirati stanje u prostoru, ali kada za to dođe 



vrijeme. 
 Lovorko Gržac postavlja pitanje kada će se započeti s "parkom crkva" u 
Jadranovu jer je ta  investicija zacrtana Proračunom. Drugo se pitanje odnosi na 
zamolbu gradonačelniku da  Policijskoj postaji skrene pažnju o učestalim neredima u 
noćnim satima od strane grupe mlađih ljudi u uvali Grabrova u Jadranovu a neredi se 
odnose na glasno puštanje muzike, onečišćenje plaže i razbijanje staklenih boca. 
Ranko Brnčić odgovorio je u ime nositelja investicije, GKTD-a "Murvice" d.o.o., da je 
za "park crkva" u Jadranovu projektna dokumentacija gotova za nekoliko dana, a da 
će radovi započeti u listopadu ove godine. 
 Boris Lovrić postavlja pitanje kada će Jadranovo ući u sustav redovite noćne 
ophodnje zbog narušavanja reda i mira. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 
odgovara da će se apelirati kod načelnika Policijske postaje za ophodnju u večernjim 
satima kada je u pitanju Jadranovo. 
 Dino Manestar postavlja pitanje u kojoj je fazi privatizacija tvrtke Jadran d.d.,  
a s obzirom i na posljednji članak u tisku koji govori da se na skupu radnika Jadrana 
nije pojavio nitko iz Uprave kao i na izjavu ministra Šukera da privatizacije u ovoj 
godini neće biti. Drugo se pitanje odnosi na organizaciju u Gradskoj upravi odnosno 
na izjavu gradonačelnika kojom je imenovao osobu koju misli postaviti na mjesto 
pročelnika novog odjela. Svojom izjavom u novinama u neravnopravni položaj 
stavljen je svatko tko se misli javiti na raspisani natječaj za radno mjesto pročelnika. 
Predsjednik Gradskog vijeća kao i predsjednik Nadzornog odbora "Jadran" d.d. 
upoznao je nazočne da se radi na sporazumu između Fonda i Jadran d.d. o 
dokapitalizaciji Kačjaka. Sporazum se nalazi u Državnom odvjetništvu a momentalno 
u državnom odvjetništvu u Crikvenici. Ukoliko se privatizacija ne dogodi netko mora 
preuzeti odgovornost isplata plaća. Naglasio je da se na Jadranu d.d. permanentno 
radi. Gradonačelnik odgovara da postoje planovi za reorganizaciju Gradske uprave, 
a da je možda nespretno iznjeta izjava o djelatnici GKTD  "Murvica" d.o.o. koja bi 
prešla u Gradsku upravu. Predstojnica Ureda Grada obrazlaže da se najprije mora 
donijeti nova odluka o ustrojstvu, novi pravilnik o unutarnjem redu, te nova 
sistematizacija. Odluku o ustrojstvu  donijet će Gradsko vijeće. 
 Božica Kostanjšek moli da se riješi problem bankomata u Jadranovu koji je 
tamo jedini i postavljan  na bivšoj banci koja je u derutnom stanju, te bi se trebao 
premjestiti. Drugo pitanje se odnosi na dokumentaciju škole i vrtića u Jadranovu. 
Gradonačelnik je odgovorio da će se utjecati na premještaj bankomata na novo 
mjesto, dok je pročelnik Damir Gašparović napomenuo da je idejno rješenje vrtića i 
škole u Jadranovu dovršeno u skladu sa sredstvima predviđenim Proračunom te da 
sada slijede dogovori oko realizacije projekta. 
 Dino Manestar ima prigovor u smislu da je loše da se nekoga tko se misli 
zaposliti stavlja u neravnopravan položaj. Također je izrazio zadovoljstvo  odgovorom 
u svezi "Jadran" d.d. 
 Predrag Antić postavlja pitanje iz kojih je sredstava asfaltirana cesta u 
Gromačinama u Crikvenici. Gradonačelnik je odgovorio da je MO  donio zaključak da 
se cesta asfaltira iz sredstava malih komunalnih akcija. Za asfaltiranje ceste Ivana 
Pahlića bili su nesređeni imovinsko pravni odnosi te se  prišlo asfaltiranju ove ceste. 
 Ivan Pavlić naglašava da predstavnici MO-a do sada nisu pozivani na 
određene manifestacije Grada te predlaže da se ubuduće isto uvede u praksu, što je 
gradonačelnik potvrdio. 
 Darko Pavlić postavlja pitanje kako operativno treba provesti uvedenu naplatu 
autobusa. Gradonačelnik naglašava da je prije donošenja odluke konzultirao druge 
gradove koji su to već uveli i smatra da će se u turističkoj sezoni s naplatom uvesti 



reda među autobusima koji su u vikendima opsjedali Crikvenicu. Odluka je objavljena 
a za operativni put na raspolaganju nam stoje i Policijska postaja i GKTD "Murvica" 
d.o.o. 
 Robert Košuljandić postavlja pitanje kada će započeti prijenos sjednica vijeća 
na Kvarnerskom radiju. Nadalje postavlja pitanje što je s radom pauka odnosno 
prometa u mirovanju, koji izaziva nelagodu kod građanstva. Za radijske prijenose 
sjednica uskoro ćemo se pobrinuti odgovorio je gradonačelnik. Naveo je da se  
aneksom ugovora produžio rad pauku, ali je naglasio da sa djelovanjem istog na 
terenu nisu zadovoljni, a ni prihodom od rada pauka, koji nije prikazan. Iduće će se 
godine raspisati natječaj za rad pauka. 
 Dragan Stojčić postavlja pitanje što će se događati sa cestom Studenac. 
Gradonačelnik odgovara da je zadnji dopis u cilju da se cesta stavi u prvobitno stanje. 
Zatražit će se odgoda istog jer će se svjedočenjem ljudi dokazati da su je koristili kao 
cestu te da je Grad može dobiti dosjelošću. U planu je da provede identifikacija svih 
nerazvrstanih cesta. 
 Kazimir Ferenčić postavio je pitanje o punjenju Proračuna te pitanje da li 
postoji spreman paket mjera štednje. Gradonačelnik odgovara da će se ujesen ići s 
rebalansom Proračuna, a da se paket mjera još ne sprema, ali se permanentno prate  
događanja u državi i pravovremeno će se reagirati. Jasna Perhat upoznala je 
nazočne s ostvarivanjem Proračuna za prvo polugodište 2009. godine naglašavajući 
da su prihodi poslovanja manji oko 8% u odnosu na isto razdoblje prethodne godine. 
 Robert Košuljandić traži pisani odgovor u svezi prihodovanja sredstava od 
"Pauka". 
 Nakon završenog Aktualnog sata, predsjednik Gradskog vijeća izvršio je 
prozivku i utvrdio da sjednici prisustvuje svih 17 gradskih vijećnika. 
 Predložio je temeljem Referata Odbora za izbor i imenovanje koji je naknadno 
dostavljen u materijalima za sjednicu, dopunu dnevnog reda kako slijedi: 
Iza točke 3. dnevnog reda predlažem dodati točke: 
 4. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanje, 
 5. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru predsjednika i člana Mandatne 
komisije, 
 6. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za Statut, poslovnik i 
propise. 
 
 Dopuna Dnevnog reda jednoglasno je prihvaćena tako da je predsjednik 
predložio slijedeći  
 
    D n e v n i   r e d  : 
 

1. Verifikacija Zapisnika sa Konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice 

2. Izvješće o obavljenoj reviziji financijskih izvještaja i poslovanja za Grad 
Crikvenicu za 2008. godinu  

3. Prijedlog statuta Grada Crikvenice 
4. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanje 

 5. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru predsjednika i člana Mandatne 
komisije 
 6. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za Statut, poslovnik i 
propise 

7. Prijedlog za razrješenje i imenovanje člana Odbora za Statut, poslovnik  i 



propise 
8. Prijedlozi za imenovanje radnih tijela Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
9. Prijedlog za imenovanje Vijeća za dodjelu koncesijskih odobrenja  
10. Prijedlog za razrješenje i imenovanje predstavnika Grada Crikvenice u 

Skupštini KTD-a "Vodovod Žrnovnica" Novi Vinodolski. 
 
 Dnevni red je od strane gradskih vijećnika jednoglasno prihvaćen. 
 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa Konstituirajuće sjednice 
Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
 
 Primjedbu na zapisnik dao je Robert Košuljandić naglašavajući da je kod 
izglasavanja potpredsjednika Gradskog vijeća Igora Posarića pogrešno navedeno da 
je jednoglasno prihvaćeno Rješenje o imenovanju potpredsjednika Igora Posarića. 
Rješenje o imenovanju Igora Posarića za potpredsjednika Gradskog vijeća donijeto je 
s 12 glasova ZA i 5 SUZDRŽANIH glasova.Nakon primjedbe, članovi Gradskog 
vijeće jednoglasno su prihvatili slijedeći  
 
 Z a k l j u č a k  
 
 Verificira se Zapisnik sa Konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice uvažavajući primjedbu vijećnika Roberta Košuljandića. 
 
TOČKA 2. Izvješće o obavljenoj reviziji financijskih izvještaja i 
poslovanja za Grad Crikvenicu za 2008. godinu  
 
 Izvješće o obavljenoj reviziji obrazložila je Jasna Perhat. 
 U diskusiji su učestvovali Igor Posarić, Dino Manestar, Kazimir Ferenčić, 
Damir Gašparović, Jasna Perhat, gradonačelnik. 
 Nakon diskusije i  odgovora Izvješće je primljeno na znanje, s time što se 
Igoru Posariću u pisanom obliku mora obrazložiti  konstatacija revizije " u okviru 
programa nerazvrstanih cesta nisu planirani prioriteti, nisu sastavljani troškovnici".S 
obzirom da je revizija navela da  nisu sastavljani pisani nalozi, nije moguće usporediti 
jesu li ugovorene količine i izvedene. Također postavlja pitanje tko je odgovoran za 
nenamjensko trošenje sredstava a što je vidljivo iz izvješća revizije i traži pismeni 
odgovor. 
 
TOČKA 3. Prijedlog statuta Grada Crikvenice 
 
 Predsjednik Odbora za Statut, poslovnik i propise Kazimir Ferenčić upoznao je 
nazočne s pristiglim amandmanima koje su primili svi gradski vijećnici. 

Odbor je predložio tri amandmana, Klub vijećnika SDP-HSLS četiri 
amandmana i sam predsjednik Odbora jedan amandman. Kako su svi pristigli u roku, 
gradonačelnik se  na iste očitao i prihvatio prva dva amandmana Odbora, dok treći 
amandman nije prihvatio.  

Tri amandmana Kluba vijećnika SDP-HSLS gradonačelnik je prihvatio.  
Amandman  Kazimira Ferenčića da najmanje jednom mjesečno gradonačelnik 

saziva konferenciju za tisak gradonačelnik je prihvatio nakon pauze kao i četvrti 
amandman Kluba vijećnika SDP- HSLS  na način da se gradonačelnik izjasni koji će 



ga zamjenik u slučaju potrebe mijenjati, i to na  kraju godine koja prethodi izbornoj.  
Prišlo se glasovanju za treći amandman Odbora za Statut i poslovnik koji 

govori da se u članku 30. Prijedloga statuta stavak 2. koji gradonačelnik nije prihvatio, 
briše. Nakon glasovanja, predsjednik je utvrdio da se  za amandman izjasnilo 10 
vijećnika, što znači da je isti postao sastavni dio Prijedloga. Nakon toga prišlo se 
glasovanju za Prijedlog statuta Grada Crikvenice uključujući sve navedene 
amandmane koji čine sastavni dio Prijedloga. Sa 17 glasova ZA – jednoglasno 
prihvaćen je Prijedlog i donijet 

 
STATUT GRADA CRIKVENICE 
(tekst Statuta Grada Crikvenice klasa:012-01/09-01/02 Ur.br.:2107/01-01-09-3 

prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio, tekst amandmana Odbora za Statut i 
poslovnik i amandmana Kluba vijećnika SDP-HSLS  prileže Zapisniku i čine njegov 
sastavni dio) 

 
TOČKA 4. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za 
izbor i imenovanje 
 
 Nakon obrazloženja predsjednika Odbora za izbor i imenovanje, s 12 glasova 
ZA i 5 SUZDRŽANIH glasova prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
 R J E Š E N J E 
 o razrješenju Ivana Pavlića, člana Odbora za izbor i imenovanje i imenovanju 
Damira Lončarića za člana Odbora za izbor i imenovanje 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/19, ur.br.:2107/01-01-09-3 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
TOČKA 5. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru predsjednika i 
člana Mandatne komisije 
 

Nakon obrazloženja predsjednika Odbora za izbor i imenovanje sa 17 glasova 
ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
 1. R J E Š E N J E 
 o razrješenju dr.sc. Dragana Magaša, predsjednika Mandatne komisije i 
imenovanju Božice Kostanjšek za predsjednicu Mandatne komisije. 
(tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/20, ur.br.:2107/01-01-09-3 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 2. R J E Š E N J E 
 o razrješenju Daniela Buljevića, člana Mandatne komisije i imenovanju Darka 
Pavlića za člana Mandatne komisije. 
(tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/20, ur.br.:2107/01-01-09-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 6. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru člana Odbora za 
Statut, poslovnik i propise 
 

Nakon obrazloženja predsjednika Odbora za izbor i imenovanje sa 17 glasova 
ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
 



 
 R J E Š E N J E 
 o razrješenju Irene Stojčić Murete, članice Odbora za Statut, poslovnik i 
propise  i imenovanju Dragana Stojčića za člana Odbora za Statut, poslovnik i 
propise. 
(tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/06, ur.br.:2107/01-01-09-5 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 7. Prijedlog  rješenja o razrješenju i imenovanju člana 
Odbora za Statut, poslovnik  i propise 
 

Nakon obrazloženja predsjednika Odbora za izbor i imenovanje s 17 glasova 
ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
 R J E Š E N J E 
 o razrješenju Dina Manestra člana Odbora za Statut, poslovnik i propise  i 
imenovanju Davorke Vukelić Ljubobratović za članicu Odbora za Statut, poslovnik i 
propise. 
(tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/06, ur.br.:2107/01-01-09-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 8. Prijedlozi za imenovanje radnih tijela Gradskog vijeća 
Grada Crikvenice 
 

Nakon obrazloženja predsjednika Odbora za izbor i imenovanje prišlo se 
glasovanju. 

1. S 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
R J E Š E N J E 

 o izboru Odbora za zaštitu okoliša i prostorno planiranje 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/29, Ur.br.: 2107/01-014-09-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

2. S 14 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
R J E Š E N J E 

 o izboru Odbora za kulturu 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/30, Ur.br.:2107/01-014-09-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

3. S 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
R J E Š E N J E 

 o izboru Odbora za šport i tehničku kulturu 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/31, Ur.br.: 2107/01-014-09-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

4. S 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
R J E Š E N J E 

 o izboru Odbora za predškolski odgoj,školstvo i mladež 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/32, Ur.br.: 2107/01-014-09-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 



 
5. S 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
R J E Š E N J E 

 o izboru Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/31, Ur.br.: 2107/01-014-09-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

6. S 12 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
R J E Š E N J E 

 o izboru Odbora za suradnju s gradovima – općinama i međunarodnu 
suradnju 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/34, Ur.br.: 2107/01-014-09-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

7. S 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
R J E Š E N J E 

 o izboru Komisije za dodjelu priznanja 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/28, Ur.br.: 2107/01-014-09-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

8. S 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
R J E Š E N J E 

 o izboru Komisije za imenovanje ulica i trgova 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/35, Ur.br.: 2107/01-014-09-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

9. S 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
R J E Š E N J E 

 o izboru Komisije za popis birača 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/36, Ur.br.: 2107/01-014-09-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

10. S 17 glasova ZA prihvaćen je Prijedlog i donijeto 
R J E Š E N J E 

 o izboru Komisije za predstavke i pritužbe 
 (tekst Rješenja Klasa:021-01/09-01/37, Ur.br.: 2107/01-014-09-1 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 9. Prijedlog za imenovanje Vijeća za dodjelu koncesijskih 
odobrenja 
 

Nakon obrazloženja predsjednika Odbora za izbor i imenovanje, s 9 glasova 
ZA i 8 SUZDRŽANIH glasova prihvaćen je Prijedlog i donijeta 
 O D L U K A 
 o izmjenama i dopunama Odluke o imenovanju Vijeća za dodjelu koncesijskih 
odobrenja 
(tekst Odluke Klasa:021-01/09-01/21, ur.br.:2107/01-01-09-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 



TOČKA 10. Prijedlog za razrješenje i imenovanje predstavnika 
Grada Crikvenice u Skupštini KTD "Vodovod Žrnovnica" Novi 
Vinodolski 
 
 Nakon obrazloženja od strane gradonačelnika sa 17 glasova ZA prihvaćen je 
slijedeći 
 
 Z A K L J U Č A K 
 Gradsko vijeće Grada Crikvenice razrješuje dužnosti člana Skupštine KTD-a 
Vodovod "Žrnovnica" d.o.o. Božidara Tomašeka i imenuje gradonačelnika Grada 
Crikvenice Damira Rukavinu dipl.ing., za predstavnika Grada Crikvenice u Skupštinu 
KTD Vodovod "Žrnovnica" d.o.o. Novi Vinodolski. 

(tekst Zaključka Klasa: 022-01/09-01/40, Ur.br.: 2107/01-03-09-2 prileži 
zapisniku i čini njegov sastavni dio).  
 
 
 Dovršeno u 21,30 sati. 
 
ZAPISNIK PRIPREMILA   PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
 
Dubravka Pobor      dr.sc. Dragan Magaš 
 
        
       PREDSTOJNICA UREDA GRADA 
       
       Melanija Milat-Ružić,dipl.iur.   
 
 


